
Aan de gemeenteraad, 
 
Al enige tijd loop ik met het plan jullie een verzoek te doen omtrent de reductie van het geluid van de 
Veerweg naar de aanliggende woonwijken. 
Wij wonen in de Jan van Scorelstraat en zijn slechts door een slootje gescheiden van de Veerweg. 
Ik hoef u niet duidelijk te maken dat de Veerweg al van oudsher een van de drukste straten van 
Papendrecht is. 
Ik kan alleen maar oordelen over ons stuk (van de rotonde bij het Hotel, tot de rotonde bij de 
Rembrandtlaan/Vondelpark). 
De geluidsoverlast is daar enorm. Er wordt flink opgetrokken bij beide rotondes. Het stuk leent zich 
ook prima om even gas te geven. Met name voor motoren. 
Daarbij komt ook nog dat er ’s zomers veelal met open ramen en harde muziek aan wordt gereden. 
De Shell aan de overkant van de weg lijkt soms wel een ontmoetingspunt. En ook daar wordt weer 
hard weggetrokken om in te voegen. 
 
Ik weet dat ik niet de enige ben die daar flink last van heeft. Ik spreek mijn buren regelmatig en ook 
zij geven aan dat het steeds erger lijkt te worden.  
Verder ben ik nog niet aan de overkant wezen informeren (bij de Keizerskroon), maar ook daar moet 
het vervelend zijn. 
 
Uiteraard begrijp ik dat de Veerweg niet omgelegd kan worden en de Shell verplaatst (deze bestaat al 
heel lang op deze plek, al past een tankstation om verschillende redenen niet meer in een woonwijk). 
Eveneens heb ik er begrip voor dat voor de veiligheid en het overzicht op het verkeer bepaalde 
kijklijnen vrij moeten zijn. 
Wat wil ik dan vragen? 

1. Is het mogelijk om bij een volgende asfaltering te kiezen voor ZOAB?  
2. Is het mogelijk om een stevige haag te plaatsen van ca. 1 meter hoog tussen de rijbaan voor 

auto’s en het fietspad en looppad? 
3. Is het eventueel zelfs mogelijk om in die haag een geluidwerende schutting/scherm te 

plaatsen? 
4. Is het mogelijk om eventueel in het midden van beide rijbanen op de grasstrook een haag te 

plaatsen of meer struiken te planten met eventueel wederom een geluidwerend scherm? 
5. Is het mogelijk om in de zomer te letten op overdreven harde muziek bij de Shell? 
6. Is het mogelijk om iets te doen aan het storende felle licht van het Shellstation door er iets 

voor te plaatsen (ander probleem, ik weet het)? 

Ik hoop dat jullie na willen denken over mijn verzoek en eventueel de opdracht door willen geven 
aan de verantwoordelijke persoon. 
Uiteraard mogen jullie ook contact opnemen met mij om een en ander nader toegelicht te krijgen. 
Misschien dat er een groene, niet lelijke oplossing is voor dit probleem. Zodat Papendrecht een 
mooie en aangename gemeente blijft om in te wonen. 
 


